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Sorainen: taas tehakse suuri tehinguid
21.12.2010, 08:41  Lisa kommentaar

Kui eelmisel kahel aastal firmade ülevõtmistehingud ja 
välisinvesteeringud langesid, siis nüüd hakkab olukord 
paranema, rääkis Advokaadibüroo Sorainen omanik ja vanempartner 
Aku Sorainen.

“2010. aasta kohta võib öelda, et see möödus hästi. Tunnetasime, et aasta teisel poolel 
hakkas tehinguid tagasi tulema - nii nagu oli headel aegadel. Firmade ülevõtmistehingud 
kasvasid ja välisinvesteeringud hakkasid samuti taas Eestisse tagasi tulema,” rääkis 
Sorainen, kelle sõnul näitab olukord kindlasti investorite usalduse taastumist Eesti suhtes. 

Advokaadibüroo liikus Soraineni kinnitusel edasi samal suunal nagu varem ning 
tegevusvaldkondades suuri muudatusi ei tehtud. “Majanduse kõikumisega on meil osad 
valdkonnad läinud alla ja mõned on tõusnud. Näiteks suurte kinnisvaratehingute 
ülevõtmiste osakonna töömahud langesid eelmisel paaril aastal. Samas tööõiguse-, 
kohtuvaidluste- ja finantstiimide töömahud kasvasid kehvadel aegadel,” selgitas Sorainen 
lisades, et viimastel kuudel on tehingute osakaal taastunud.

Seda, kas näiteks kinnisvaratehingute valdkonnas hakkab järgmisel aastal toimuma kasv, 
on Soraineni hinnangul veel raske öelda. “Mõned suuremad tehingud on meil tegemisel, 
kuid ma ei oska veel öelda, kas see kogu valdkonna jaoks midagi tähendab,” arvas 
Sorainen.

Firmade ülevõtmiste osas saab Soraineni arvates järgmisel aastal olema rohkem tööd kui 
sel aastal. “Eriti aktiivsed on pangandus- ja finantssektor ning kohtuvaidluste tiim ning 
usun, et need kasvavad ka järgmisel aastal,” kinnitas ta.  
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